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Abstract (en)
[origin: CN204519694U] The utility model relates to a hairdressing equipment (1), hairdressing equipment includes steerable first subassembly (2)
and second subassembly (3), first subassembly (2) can be during the hair be handled with second subassembly (3) cooperation is used for the
processing of hair, said second subassembly with first subassembly (2) the separation and through first wired connection component (19) and first
subassembly is connected, second subassembly (3) are including being used for the storage at least the storage device of first wired connection
component (19) and second wired connection component (20), second wired connection component be used for with the second subassembly is
connected with the power.

Abstract (fr)
L'invention concerne un appareil de coiffure (1) comportant un premier module (2) manipulable qui est apte a coopérer pour et pendant un
traitement de cheveux avec un deuxiéme module (3) déporté dudit premier module (2) et relié a ce dernier par un premier élément de liaison filaire
(19), le deuxiéme module (3) comportant un dispositif de stockage (4) d'au moins ledit premier élément de liaison filaire (19) et d'un deuxieme
élément de liaison filaire (20) qui est destiné a raccorder ledit deuxieme module a une source d'énergie électrique.
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